
Algemene Ledenvergadering SDS’55 d.d. 30 september 2019 
 
Agendapunt 8 volleybal 
 
Een groep van enthousiaste volleyballers uit Wekerom heeft het Algemeen Bestuur van 
SDS’55 gevraagd om onder de vlag van SDS’55 hun sport in de sporthal van het Kulturhus 
Wekerom te kunnen blijven beoefenen. Het Algemeen Bestuur staat positief tegenover het 
verzoek. Het is goed voor sportief Wekerom om in hun eigen dorp hun gewilde sport te 
kunnen beoefenen. En het is goed voor SDS om de vereniging een (nog) steviger basis te 
geven in het dorp en om het ledenaantal te vergroten. Daarnaast is het volleybal geen 
onbekende voor SDS’55. Denk aan het beachvolleybal aan het einde van het seizoen. 
 
Voorwaarden 
Het Algemeen Bestuur heeft in 2019 diverse keren overleg gehad met (een afvaardiging van) 
de volleyballers. Belangrijk is, dat de volleybaltak werkt met een sluitende financiële 
begroting, met een eigen commissie die alle volleybal-technische zaken regelt en daarnaast 
ook een bestuurlijke bijdrage levert aan SDS’55. Deze voorwaarden zijn allemaal ingevuld.  
 
Statuten 
Het (formeel) inpassen van een volleybaltak vraagt om een statutenwijziging. En natuurlijk om 
toestemming van de Algemene Ledenvergadering van SDS’55. SDS’55 heeft gevraagd aan 
Sportservice Ede om advies te geven over de nodige statutenwijzigingen. De wijzigingen 
hebben SDS (en Sportservice Ede) vervolgens voorgelegd bij de KNVB en de NEVOBO. Dit 
heeft geleid tot de aanpassingen, die momenteel voorliggen tijdens de Algemene 
Ledenvergadering van 30 september 2019. 
De nodige aanpassingen zijn in het stuk ‘statuten SDS55 aanpassingen’ in rood aangegeven.  
 
Verzoek instemmen ALV 
Het Algemeen Bestuur verzoekt de Algemene Ledenvergadering om in te stemmen met de 
voorgestelde aanpassingen van de statuten om opname van de volleybal in de vereniging 
SDS’55 mogelijk te maken. 
 
 


